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W nowiqzoniu do korespondencji w ktorejto deklaruje Pan Prezydent, ie
w przypadku oszczqdnoici no zqdonioch ujqtych w tegorocznym budiecie
rozwoiy Pan realizocje n/w zodonio w bie1qcym roku:

,,Przebudowo - modernizocja chodnika w ciqgu ulicy Brdowskiej prdwa strona
od ulicy Wiejskiej do ul. tanieszczyzna i daiej do ul. planty l',.

Przypomnq, 2e w tej sprowie. mieszkortcy ztozyli w dniu I_7.07.2020 rpetycjq do
Rady Miosta wtoctawek. Komisjo skarg i petycji w dniu 21,.0g.2020 r
pozytywnie ustosunkowotq siq niniejszej petycji uznajqc proibq mieszkaricowi o
przebudowq chodnika w ciqgu ul. Brdowskiej za slusznq. Rade Miasts
wloclawek lJchwala nr xxvt ^o ^n dnia 29.09.2020r uznala petvcie

w za sluszno bv uw
finansowvm proiektu budietu Miosto wrocrawek 2027 roku.

Jednok Pon stanowczo odmawia mimo, ie byta moiliwoic realizocjitym
bardziei, 2e inne zadqniq zostojq w ciqgu roku wprowadzone i realizowane.

Reosumuiqc moiqc na wzglqdzie Pana dekloracjq chcialem wskozat, ii powstoly
oszczqdnoici w wysokoici okoto 436 tys. zt to jest na zadanioch budowy
chodnika w ciqgu ul. Dojozdowej /ok.114 tys. zt/ i przebudowa ut. spokojnej
/ok.322tys.zt/.w zwiqzku z powy2szym proszq o rozwoienie mojej proiby by
rozpoczqt proces projektowonio w/ w zodania.

Proszq o dotrzymonie przez Pana Prezydenta zto2onych obietnic mieszkaricom.

w zwiqzku z powy2szym w imieniu mieszkortcow ul. Brdowskiej uprzejmie
proszq o realizacjq w/w zodonio zq co z gory dziqkujq.


